
 Одбора за стратешка питања града Чачка, дана 9. марта 2017. 

године, одржао је 2. седницу на којој је донет Пословник о раду 

Одбора. Одбор је констатовао да је градоначелник града Чачка са 

сарадницима предузео све мере у циљу обезбеђења предуслова за 

успешну реализацију формирања индустријске зоне и дао пуну  

подршку Градоначелнику да настави преговоре са потенцијалним 

великим инвеститорима заинтересованим да своје пословање обављају 

у граду Чачку. Одбор је донео закључак да се изнађу извори 

финансирања за недостајућа средства  за издавање часописа ,,Градац“ 

имајући у виду репутацију овог часописа и задужио  Лелу Павловић и 

Божидара Плазинића, чланове Одбора за стратешка питања да 

припреме документа за 2018. годину у области издавачке делатности у 

којима би били наведени приоритети за издавање часописа који су од 

значаја за град Чачак и Републику Србију.  


